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INTERPELACJA 
w sprawie wykonania utwardzonego pobocza przy ulicy Zakładowej  

Otrzymałem od mieszkańców zgłoszenie związane z brakiem poboczy i 
roślinności utrudniającej przemieszczanie się pieszych na ulicy Zakładowej na 
odcinku od wiaduktu autostrady A1 do ulicy Gajcego. Zgodnie z postulatami 
mieszkańców, uchwałą Rady Osiedla, Rada Osiedla nr 33 przeznacza na 
wykonanie poboczy środki finansowe. Środków tych wystarczy tylko na pewien
fragment wskazanego odcinka ulicy Zakładowej. Istniejący stan (brak pobocza) 
stwarza olbrzymie zagrożenie dla dzieci poruszających się pieszo tą drogą 
do szkoły Podstawowej nr 204 na ul. Gajcego, należy niezwłocznie usunąć 
roślinność zasłaniającą całkowicie skrajnie jezdni. Czynność ta nieco zwiększy, 
do czasu znalezienia kolejnych środków na utwardzenie pobocza, widoczność 
dzieci oraz innych niechronionych uczestników ruchu na tej ulicy. Opis 
niebezpiecznego odcinka był omawiany na konsultacjach społecznych z 
mieszkańcami w lutym 2024 roku, gdzie zgodnie zostało stwierdzone olbrzymie 
zagrożenie dla pieszych przedmiotowego odcinka i konieczność wykonania 
utwardzonego pobocza. 
Zwracam się z wnioskiem o pilne przycięcie roślinności oraz 
wygospodarowanie środków by wspólnie z Radą Osiedla nr 33 wykonać 
utwardzone pobocze na całym odcinku ulicy Zakładowej od wiaduktu 
autostrady A1 do ulicy Gajcego. 
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